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NOTAT 

Rettelsesblad til indstillingen 

Bestyrelsessammensætningen er fejlagtigt beskrevet i indstillingens 
løsningsafsnit, da den har beskrevet bestyrelsessammensætningen for 
funktionsperioden frem til 31. december 2017. 
 
Fra 1. januar 2018 består bestyrelsen af minimum 3 medlemmer og 
indtil 9 medlemmer. Københavns Kommune og Frederiksberg 
Kommune udpeger hver ét medlem af bestyrelsen. Bestyrelsen er 
udover disse faste medlemmer selvsupplerende. 
 
Følgende afsnit i indstillingens løsningsafsnit: 
 
”Bestyrelsen består af 5 medlemmer, hvor Borgerrepræsentationen udpeger 
1 medlem. Endvidere udpeger Frederiksberg Kommune 1 medlem, Region 

Hovedstaden 1 medlem, Movia 1 medlem og Cyklistforbundet 1 medlem til 
fondens bestyrelse” 

 
Erstattes derfor af følgende afsnit: 

 
”Fra 1. januar 2018 består bestyrelsen af minimum 3 medlemmer og indtil 9 

medlemmer. Københavns Kommune og Frederiksberg Kommune udpeger 
hver ét medlem af bestyrelsen. Bestyrelsen er udover disse faste medlemmer 
selvsupplerende. 

 
Fondens bestyrelse består aktuelt af følgende personer: 
 

Niels E. Bjerrum, medlem af BR i Kbh. (A) og af Movias bestyrelse – 
udpeget af bestyrelsen. 
 

Jette Gotsche, formand for Cyklistforbundet – udpeget af bestyrelsen 

 
Jacob Rosendal, marketingchef – udpeget af bestyrelsen 

 
Fonden har endnu ikke modtaget oplysning om udpegning fra København og 
Frederiksberg kommuner, som i henhold til fondens vedtægter er tillagt fast 

udpegningsret.  
 
Yderligere kan det oplyses, at Region Hovedstaden, som havde 

udpegningsret i første valgperiode (udløb med udgangen af 2017) fortsat 
ønsker at blive repræsenteret i bestyrelsen, hvilket den nuværende bestyrelse 
ser positivt på. En indstilling fra Region Hovedstaden vil derfor blive 

behandlet på det førstkommende bestyrelsesmøde” 


